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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 34. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 12.6.2024. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
09.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 24 одборника. 
 
Одборници Синиша Аџић, Зоран Векић, Душан Ристић и Тања Пећанац су правдали своје 
одсуство. Одборници Драгиша Цвијић, Владимир Богојев и Зоран Кецман су најавили 
кашњење.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, начелник 
Службе градоначелника и начелници одјељења Градске управе, као и обрађивачи 
појединих материјала који су на дневном реду данашње сједнице.  
 
Сједници су присуствовали делегат у Вијећу народа Републике Српске Огњен Жмирић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  
Скупштина је превођена и на знаковни језик. Тумач на знаковни језик је Божо Ђунић. 
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 33. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 22.4.2024. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 33. редовне сједнице. 
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Предсједник Клуба одборника 
Народни фронт Јована Кодић је тражила да се тачка број 25 Приједлог Одлуке о 
кредитном задужењу премјести на редни број 1 Дневног реда. Приступило се гласању за 
приједлог. Скупштина са 5 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 19 гласова „уздржан“ 
није усвојила овај приједлог. Приступило се гласању за Дневни ред који је са 21 глас „за“, 
уз 3 гласа „против“ и 3 гласа „уздржан“ усвојен, након чега је предсједавајући прочитао 
усвојени Дневни ред за 34. редовно засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 

 
1. Годишњи извјештај о спровођењу Стратегије развоја града Градишка 2021-

2027. година за 2023. годину. 
 

2. Извјештај о раду Градоначелника у органима предузећа која обављају 
комуналне дјелатности: КП „Водовод“ а.д. Градишка, КП „Градска чистоћа“ а.д. 
Градишка и КП „Топлана“ а.д. Градишка. 

 
3. Извјештај о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за предшколско 

васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 
 

4. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Културни центар“ Градишка за 
2023. годину. 

 
5. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за 

2023. годину. 
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6. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Народна библиотека“ Градишка 

за 2023. годину. 
 

7. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Градско позориште Градишка“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
8. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за 

2023. годину. 
 

9. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка 
за 2023. годину. 
- Информација у вези Извјештаја о налазима чињеничног стања о пословању ЈУ 

„Апотека Градишка“ Градишка и зависног друштва „Галенфарм“ д.о.о. Градишка на 
дан 30. јуна 2023. године и 31. децембра 2022. године. 

 
10. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Центар за социјални рад“ 

Градишка за 2023. годину. 
 

11. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Туристичка организација града 
Градишка“ за 2023. годину. 

 
12. Извјештај о пословању и годишњи обрачун „Развојна агенција Градишка - 

РАГА“ за 2023. годину. 
 

13. Извјештај о пословању и годишњи обрачун  ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за 
2023. годину. 

 
14. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈП „Радио телевизија Градишка“ за 

2023. годину. 
 

15. Информација о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за 2023. годину. 
 

16. Информација о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за  2023. годину. 
 

17. Информација о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 2023. годину. 
 

18. Информација о пословању ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука за 2023. годину. 
 

19. Информација о стању у привреди на подручју  града Градишка за 2023. годину. 
 

20. Информација о стању у пољопривреди на подручју града Градишка за 2023. 
годину. 

 
21. Информација о стању у области шумарства и ловства на подручју града 

Градишка за 2023. годину. 
 

22. Информација о производњи и дистрибуцији топлотне енергије у систему 
централног гријања на подручју града у грејној сезони 2023/2024. година и 
реализацији уговора закљученог између Града Градишка и ИЕЕ д.о.о. 
Бањалука. 

 

23. Информација о организовању и функционисању цивилне заштите на подручју 
града Градишка за 2023. годину. 

 
24. Информација о стању Противградне превентиве и припреми противградне 

сезоне за 2024. годину на подручју града Градишка. 
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25. Приједлог Одлуке о кредитном задужењу. 
 

26. Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза 
пренесених из претходног периода. 

 
27. Приједлог Одлуке о  утврђивaњу дjeлaтнoсти oд пoсeбнoг jaвнoг интeрeсa: 

- Приједлог Oдлуке o oснивaњу Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe 
нaплaтe” д.o.o. Грaдишкa. 

- Приједлог Стaтута Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe нaплaтe“ 
д.o.o. Грaдишкa. 
 

28. Приједлог Одлуке о приступању измјени дијела Регулационог плана „Кеј“. 
 
29. Приједлог Одлуке о приступању измјени дијела Регулационог плана „Излаз на 

Саву“.  
 

30. Приједлог Одлуке о оснивању Спортског - привредног друштва „Козара“ а.д. 
Градишка. 

 
31. Приједлози одлука о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп 

пољопривредног земљишта у својини Републике Српске: 
 

- Приједлог Одлуке о избору најповољнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске, ГВОЗДЕРАЦ СТОЈАНУ 
из Петровог Села. 

- Приједлог Одлуке о избору најповољнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске, КАЛАБИЋ МИЈИ из 
Петровог Села. 

- Приједлог Одлуке о избору најповољнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске, АРЕЖИНА ЗЛАТКУ из 
Петровог Села. 
 

32. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Mилану Новаковићу из 

Козинаца. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Драгиши Цвијићу из 

Лужана. 
- Одлука давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка Удружењу 

грађана „Актив жена Кочићево“. 
 
33. Разрјешења и именовања: 

 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење израде измјене дијела Регулационог 
плана „Кеј“ и измјене дијела Регулационог плана Центар града „Излаз на Саву“. 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана 
„Обилазница – Чатрња“. 

- Рјешење о разрјешењу секретара Скупштине града Градишка. 
- Рјешење о именовању в.д. секретара Скупштине града Градишка. 
- Рјешење о именовању Комисије за примопредају дужности секретара Скупштине 

града Градишка. 
- Рјешење о именовању Комисије о давању у закуп непокретности у својини града 

Градишка. 
 

34. Информација о реализацији аката са 33. редовне сједнице Скупштине града 
Градишка. 

 
35. Одборничка питања. 
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Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 

 
АД - 1 

 

Годишњи извјештај о спровођењу Стратегије развоја града Градишка 2021-2027. 
година за 2023. годину. 

 

Уводно образложење дао je начелник Одјељења за развој и међународне пројекте Дарко 
Врховац. 
 
Одборник Драгиша Цвијић присуствује сједници од овог дијела засједања. Одборник 
Душан Кочић је напустио сједницу.  Ради се са 24 одборника.  
 
Предсједавајући је прочитао мишљење Комисије за планирање развоја града: Комисија 
за планирање развоја града Скупштине града Градишка на сједници одржаној 10.6.2024. 
године разматрала је: 
 

1. Годишњи извјештај о спровођењу Стратегије развоја града Градишка 2021-
2027. година за 2023. годину. 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акт може упутити Скупштини 
на разматрање у предложеном тексту. 
 
У расправи су учествовали одборници Зоран Латиновић, Горан Бјелић, Весна Глувић 
Челић, Бранислав Мракић,Томислав Ковачевић и Јована Кодић. Одборници Зоран 
Латиновић и Горан Бјелић у расправи су учествовали и исрпед својих клубова одборника. 
 
Градоначелник Зоран Аџић дао је завршну ријеч. 
 
Одборник Горан Бјелић је искористио своје право на реплику. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Годишњег извјештаја о спровођењу Стратегије развоја града Градишка 

2021-2027. година за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 2 
 

Извјештај о раду Градоначелника у органима предузећа која обављају комуналне 
дјелатности: КП „Водовод“ а.д. Градишка, КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка и КП 

„Топлана“ а.д. Градишка. 
 

 
Учешће у расправи је узео одборник Горан Бјелић. 
 
Градоначелник Зоран Аџић дао је завршну ријеч. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела  
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Извјештаја о раду Градоначелника у органима предузећа која обављају 
комуналне дјелатности: КП „Водовод“ а.д. Градишка, КП „Градска чистоћа“ а.д. 

Градишка и КП „Топлана“ а.д. Градишка. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД - 3 

 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за предшколско 
васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 

Предсједник Савјета за образовање и културу Јована КОдић је прочитала мишљење 
Савјета: Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
10.6.2024. године разматраo је: 
 

1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за предшколско 
васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2023. годину. 

2. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Културни центар“ Градишка за 2023. 
годину. 

3. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за 2023. 
годину. 

4. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Народна библиотека“ Градишка за 
2023. годину. 

5. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Градско позориште Градишка“ 
Градишка за 2023. годину.       

Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 
Директор ЈПУ „Лепа Радић“ Сузана Иваштанин је дала одговоре на постављена питања. 
 
Замјеник градоначелника Драгана Илић дала је завршну ријеч. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за 
предшколско васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2023. 

годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД – 4 

 
Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Културни центар“ Градишка за 2023. 

годину. 
 
За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 22 одборника и 
Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 
  

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Културни центар“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 5 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Завичајни музеј“ Градишка за 2023. 
годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Завичајни музеј“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 6 

 
Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Народна библиотека“ Градишка за 

2023. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовао 21 одборник и 
Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Народна библиотека“ 

Градишка за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 7 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Градско позориште Градишка“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
Учшће у расправи је узео одборник Томислав Ковачевић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 

одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  
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О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Градско позориште 
Градишка“ Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 8 

 
Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за 2023. 

годину. 
 
Предсједавајући је прочитао мишљење Савјета за здравство и социјалну заштиту: Савјет 
за здравство и социјалну заштиту Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
11.6.2024. године разматраo је: 
 

1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за 2023. 
годину. 

2. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка за 
2023. годину. 

3. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка 
за 2023. годину. 

Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. Предложио је да се укаже више 
подршке сектору примарне здравствене заштите.  

 
Директор ЈЗУ „Дом здравља“ Слађана Тепавац је дала одговоре на постављена питања. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, 3 гласа „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ 
донијела  

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњегобрачун ЈЗУ „Дом здравља“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
Народни посланик Радислав Дончић је искористио своје право да се обрати Скупштини. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 

 
АД – 9 

 
Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка за 

2023. годину. 
- Информација у вези Извјештаја о налазима чињеничног стања о пословању ЈУ 

„Апотека Градишка“ Градишка и зависног друштва „Галенфарм“ д.о.о. Градишка 
на дан 30. јуна 2023. године и 31. децембра 2022. године. 

 
Одборница Данка Микић због поштовања Етичког кодекса неће учествовати у расправи и 
гласању. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић, Бранислав Мракић и Ненад 
Адамовић.  Право на реплику је искористио одборник Бранислав Мракић. 
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Замјеник градоначелника Драгана Илић је дала одговоре на постављена питања. 
 
Одборник Владимир Богојев сједници присуствује од овог дијела засједања. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 16 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова 
„уздржан“ донијела  

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈЗУ „Апотека Градишка“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Информација у вези Извјештаја о налазима чињеничног стања о пословању ЈУ 
„Апотека Градишка“ Градишка и зависног друштва „Галенфарм“ д.о.о. Градишка 

на дан 30. јуна 2023. године и 31. децембра 2022. године. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Горан Бјелић, Јована Кодић, Зоран Латиновић, 
Миленко Павловић, Бранислав Мракић, Драгиша Цвијић и градоначелник Зоран Аџић. 
Одборник Горан Бјелић је у расправи учествовао и испред Клуба одборника Народни 
фронт. 
 
Директор ЈЗУ „Апотека Градишка“ Свјетла на ковачевић је дала одговоре на постављена 
питања. 
 
Ревизор из ревизорске куће БДО Мирко Илић се обратио Скупштини. 
 

АД - 18 
 

Информација о пословању ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука за 2023. годину. 
 

Учешће у расправи је узео одборник Драгиша Цвијић и Зоран Латиновић. 
 
Помоћник директора ЈП „ДЕП-ОТ“ Ново Грујић је дао одговоре на постављена питања. 
 
Градоначелник Зоран Аџић је дао завршну ријеч. 

 
Информација о пословању ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука за 2023. годину се прима к 
знању. 
 

АД – 10 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Центар за социјални рад“ 
Градишка за 2023. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 

одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Центар за социјални 
рад“ Градишка за 2023. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 11 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Туристичка организација града 
Градишка“ за 2023. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 

одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Туристичка 

организација града Градишка“ за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 12 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун „Развојна агенција Градишка - РАГА“ за 
2023. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 

одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна „Развојна агенција 

Градишка - РАГА“ за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 13 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун  ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за 2023. 
годину. 

 

Предсједник Савјета за спорт Ново Милановић је прочитао мишљење Савјета: Савјет за 
спорт Скупштине града Градишка на сједници одржаној 10.6.2024. године разматраo је: 

1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун  ЈП СЦ „Servitium“ Градишка за 2023. 
годину. 

2. Приједлог Одлуке о оснивању и преузимању оснивачких права над Јавним спортским 
привредним друштвом Фудбалски клуб „Козара“ а.д. Градишка. 

 Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програма подршке предузетништву за 2023. 

годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 14 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈП „Радио телевизија Градишка“ за 
2023. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Директор ЈП „Радио телевизија Градишка“ Рајко Ромић се обратио Скупштини. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о реализацији Програма социјалне заштите за 2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 15 
 

Информација о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за 2023. годину. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Весна Глувић Челић и Горан Бјелић. 
 
Одговоре на питања дао је директор КП „Водовод“ Сандро Зеничанин. 
 
Зоран Кецман сједници присуствује од овог дијела засједања. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за 2023. годину. 

 
 

АД - 16 
 

Информација о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за  2023. годину. 
 

Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. 
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Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Одобрник Зоран Латиновић је искористио своје право на реплику. 
 
Градоначелник Зоран Аџић је дао одговоре на питања. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за  2023. годину. 

 
 

АД - 17 
 

Информација о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 2023. годину. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Горан Бјелић. 
 
Директор КП „Градска чистоћа“ Рената Обрадовић Поповић је дала одговоре на 
постављена питања. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 2023. 

годину. 
 
 

АД - 24 
 

Информација о стању Противградне превентиве и припреми противградне сезоне 
за 2024. годину на подручју града Градишка. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 
Секретар ЈП „Противградан превентива Републике Српске“ Данијел Стојановић је дао 
одговоре на постављена питања. 
 
Информација о стању Противградне превентиве и припреми противградне сезоне 
за 2024. годину на подручју града Градишка приам се к знању. 
 
 

АД - 19 
 

Информација о стању у привреди на подручју  града Градишка за 2023. годину. 
 
Учешће у расправи је узела одборница Јована Кодић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о стању у привреди на подручју  града Градишка за 2023. 
годину. 

 
 

АД - 20 
 

Информација о стању у пољопривреди на подручју града Градишка за 2023. годину. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању у пољопривреди на подручју  града Градишка за 

2023. годину. 
 
 

АД - 21 
 

Информација о стању у области шумарства и ловства на подручју града Градишка 
за 2023. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о стању у области шумарства и ловства на подручју града 
Градишка за 2023. годину. 

 
 

АД - 22 
 

Информација о производњи и дистрибуцији топлотне енергије у систему 
централног гријања на подручју града у грејној сезони 2023/2024. година и 

реализацији уговора закљученог између Града Градишка и ИЕЕ д.о.о. Бањалука. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ 
донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о производњи и дистрибуцији топлотне енергије у 
систему централног гријања на подручју града у грејној сезони 2023/2024. година и 
реализацији уговора закљученог између Града Градишка и ИЕЕ д.о.о. Бањалука. 

 
 
 
 
 



Извод из записника са 34. редовне сједнице СГ Градишка одржане 12.6.2024. године. 

 

 

14 

АД - 23 
 

Информација о организовању и функционисању цивилне заштите на подручју града 
Градишка за 2023. годину. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Горан Бјелић. 
 
Шеф Одсјека за цивилну заштиту Слободан Кнежевић је дао одговоре на постављена 
питања. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о организовању и функционисању цивилне заштите на 
подручју града Градишка за 2023. годину. 

 
 

АД - 25 
 

Приједлог Одлуке о кредитном задужењу. 
 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 
 
Предсједавајући је прочитао мишљење Одбора за буџет и финансије: Одбор за буџет и 
финансије Скупштине града Градишка на сједници одржаној 10.6.2024. године разматраo 
је: 
 

1. Приједлог Одлуке о кредитном задужењу. 
2. Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених 

из претходног периода. 

Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 
 
Предсједавајући је прочитао мишљење Комисије за статутарна питања и прописе: 
Комисија за статутарна питања и прописе Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 10.6.2024. године разматрала је: 
 

1. Приједлог Одлуке о кредитном задужењу. 
2. Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених 

из претходног периода. 
3. Приједлог Одлуке о  утврђивaњу дjeлaтнoсти oд пoсeбнoг jaвнoг интeрeсa: 

- Приједлог Oдлуке o oснивaњу Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe 
нaплaтe” д.o.o. Грaдишкa. 

- Приједлог Стaтута Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe нaплaтe“ 
д.o.o. Грaдишкa. 

4. Приједлог Одлуке о оснивању и преузимању оснивачких права над Јавним спортским 
привредним друштвом Фудбалски клуб „Козара“ а.д. Градишка. 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити Скупштини 
града на разматрање у предложеном тексту. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Горан Бјелић и Зоран Латиновић. 
 
Градоначелник Зоран Аџић је дао завршну ријеч. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, 5 гласова „против“ и без гласова „уздржан“ 
донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о кредитном задужењу. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД - 26 
 

Приједлог Одлуке о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених 
из претходног периода. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 
 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Плана за измирење неизмирених обавеза пренесених из претходног 
периода. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД - 27 

 
Приједлог Одлуке о  утврђивaњу дjeлaтнoсти oд пoсeбнoг jaвнoг интeрeсa: 
- Приједлог Oдлуке o oснивaњу Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe 

нaплaтe” д.o.o. Грaдишкa. 
- Приједлог Стaтута Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe нaплaтe“ 

д.o.o. Грaдишкa. 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 
 
Учешће у расправи су узели одборници Зоран Латиновић, Горан Бјелић и Јована Кодић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  

О Д Л У К У 
 

о утврђивaњу дjeлaтнoсти oд пoсeбнoг jaвнoг интeрeсa. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
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О Д Л У К У 
 

о oснивaњу Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe нaплaтe” д.o.o. 
Грaдишкa. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  

С Т А Т У Т 
 

Jaвнoг кoмунaлнoг прeдузeћa „Систeм oбjeдињeнe нaплaтe“ д.o.o. Грaдишкa. 
 

(Статут ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 28 
 

Приједлог Одлуке о приступању измјени дијела Регулационог плана „Кеј“. 
 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за просторно уређење и грађење Саша 
Суботић. 
 
Замјеник предсједник Комисије за просторно уређење Сњежана Гвозден је прочитала 
мишљење Комисије: Комисија за просторно уређење Скупштине града Градишка на 
сједници одржаној 10.6.2024. године разматрала је: 
 

1. Приједлог Одлуке о приступању измјени дијела Регулационог плана „Кеј“. 

2. Приједлог Одлуке о приступању измјени дијела Регулационог плана „Излаз на Саву“.  

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Горан Бјелић. 

 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 

одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  

О Д Л У К У 
 

о приступању измјени дијела Регулационог плана „Кеј“. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 29 
 

Приједлог Одлуке о приступању измјени дијела Регулационог плана „Излаз на 
Саву“. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за просторно уређење и грађење Саша 
Суботић. 
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За расправу није било пријављених.  
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 24 
одборника и Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  

О Д Л У К У 
 

о приступању измјени дијела Регулационог плана „Излаз на Саву“. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД - 30 
 

Приједлог Одлуке о оснивању Спортског - привредног друштва „Козара“ а.д. 
Градишка. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности 
Иван Раденовић. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Горан Бјелић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  

О Д Л У К У 
 

о оснивању Спортског - привредног друштва „Козара“ а.д. Градишка. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 31 
 

Приједлози одлука о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске: 

- Приједлог Одлуке о избору најповољнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске, ГВОЗДЕРАЦ СТОЈАНУ 
из Петровог Села. 

- Приједлог Одлуке о избору најповољнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске, КАЛАБИЋ МИЈИ из 
Петровог Села. 

- Приједлог Одлуке о избору најповољнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске, АРЕЖИНА ЗЛАТКУ из 
Петровог Села. 

 
 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности 
Иван Раденовић. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 
 
За сваку алинеју се гласало појединачно и свака алинеја је изгласана са 18 гласова „за“, 
без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“. Све одлуке ће се објавити у „Службеном 
гласнику града Градишка“. 

 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџиић. 
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АД – 32 
 

Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Mилану Новаковићу из 

Козинаца. 
- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Драгиши Цвијићу из 

Лужана. 
- Одлука o давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 

Удружењу грађана „Актив жена Кочићево“. 

Уводно образложење дао је начелник Службе градоначелника Драгутин Ковачевић. 
 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Mилану Новаковићу из 
Козинаца. 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 
одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о продаји непокретности непосредном погодбом Mилану Новаковићу из Козинаца. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом Драгиши Цвијићу из 
Лужана. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 

одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о продаји непокретности непосредном погодбом Драгиши Цвијићу из Лужана. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

- Одлука o давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 
Удружењу грађана „Актив жена Кочићево“. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је једногласно донијела  
 

О Д Л У К У 
 

давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка Удружењу грађана 
„Актив жена Кочићево“. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 33 
 

Разрјешења и именовања: 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење израде измјене дијела Регулационог плана 
„Кеј“ и измјене дијела Регулационог плана Центар града „Излаз на Саву“. 

- Рјешење о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана „Обилазница – 
Чатрња“. 

- Рјешење о разрјешењу секретара Скупштине града Градишка. 
- Рјешење о именовању в.д. секретара Скупштине града Градишка. 
- Рјешење о именовању Комисије за примопредају дужности секретара Скупштине 

града Градишка. 
- Рјешење о именовању Комисије о давању у закуп непокретности у својини града 

Градишка. 
 

 
Рјешење о именовању Савјета за праћење израде измјене дијела Регулационог 
плана „Кеј“ и измјене дијела Регулационог плана Центар града „Излаз на Саву“. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Савјета за праћење израде измјене дијела Регулационог плана „Кеј“ и 
измјене дијела Регулационог плана Центар града „Излаз на Саву“. 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

Рјешење о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана „Обилазница 
– Чатрња“. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Савјета за праћење израде Регулационог плана „Обилазница – 
Чатрња“. 

  
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 
 

 Рјешење о разрјешењу секретара Скупштине града Градишка. 

 
Секретар Немања Панић се обратио Скупштини и захвалио руководству Скупштине, 
одборницима, медијима и градоначелнику са сарадницима на сарадњи. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присустовало 23 
одборника и Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ 
донијела   
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о разрјешењу секретара Скупштине града Градишка.  
(Немања Панић). 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
- Рјешење о именовању в.д. секретара Скупштине града Градишка. 

 
Предсједник Комисије за избор и именовања Томислав Ковачевић је прочитао мишљење 
Комисије: Комисија за избор и именовања Скупштине града Градишка на сједници 
одржаној 12.6.2024. године разматрала је: 
 

1. Приједлог кандидата за вршиоца дужности секретара Скупштине града Градишка. 

Комисија је једногласно усвојила мишљење да се Миомир Дракулић из Градишке 
предлаже за вршиоца дужности секретара Скупштине града Градишка. Предметни акт се 
упућује Скупштини на разматрање у предложеном тексту.   

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању в.д. секретара Скупштине града Градишка.  
(Миомир Дракулић). 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Рјешење о именовању Комисије за примопредају дужности секретара Скупштине 
града Градишка. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 23 

одборника и Скупштина је са 18 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Комисије за примопредају дужности секретара Скупштине града 
Градишка.  

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
- Рјешење о именовању Комисије о давању у закуп непокретности у својини 

града Градишка. 
 

За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и 5 гласова „уздржан“ 
донијела  
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Комисије о давању у закуп непокретности у својини града Градишка.  
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД - 34 
 

Информација о реализацији аката са 33. редовне сједнице Скупштине града 
Градишка. 

 
За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присустовала 22 
одборника и Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела  

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о реализацији аката са 33. редовне сједнице Скупштине 
града Градишка. 

 
АД – 35 

 
Одборничка питања: 

 
Коментара одговора на постављена питања није било. 
 
Нова питања: 
 
ОДБОРНИК СЊЕЖАНА ГВОЗДЕН 
 

1. „Становнике зграде на адреси Хиландарска 1 “Градишка“, преко пута храста, на 
којој је мурал, интересује када ће Топлана односно „ИЕЕ“ д.о.о  санирати рупу у 
асвалту на паркингу зграде, која већ 2 године, и поред позива становника зграде, 
није санирана након отклањања квара на гријању. Већ двије године рупа је 
прекривена комадом лима, а кад преко тог лима пређе ауто ствара се огромна 
бука.“ 

 
ОДБОРНИК ВЛАДИМИР БОГОЈЕВ 
 

1. „Мјештане Мачковца ул. Крајишких бригада (Насип) интересује када је у плану 
постављање расвјете у горе наведеној улици. Мјештани наведене улице се не 
осјећају безбједно јер у вечерњим часовима том улицом пролази велики број 
миграната.“ 

 
ОДБОРНИК ЗОРАН КЕЦМАН 
 

1. „Мјештани МЗ Стара Топола моле да им се помогне у прекривању просторија које 
се налазе у склопу свлачионица на фудбалском игралишту, пошто прокишњавају. 
Морам напоменути да у поменутој просторији буде бирачко мјесто за вријеме 
избора.“ 
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ОДБОРНИК ЈОВАНА КОДИЋ 
 

1. „Која је коначна цифра трошкова израде кружног тока Јабука? 
2. Питање за СОН, односно ресорно одјељење: Како ће се ријешити потраживања 

која нису наплаћена? Колико сте до сада утужили потрошача по дуговима?“ 
 
ОДБОРНИК САША ЛАЗИЋ 
 

1. „На основу којег члана Закона борац (одборник) нема права на никаква новчана 
средства као и сваки други борац. Питање постављам начелнику борачко-
инвалидске заштите и друга два питања се односе на њега. 
 

2. Да ли начелник одјељења борачко-инвалидске заштите има право да општини 
прича колику плату има одборник, да ли има право да наређује неким радницима 
да  захтјеви које борац поднесе на шалтету да се попарају. 
 
 

3. Када је г. Радислав Дончић именован у комисију борачко-инвалидске зашите која, 
одлучује који борац ће добити једнократну помоћ, јер стално се позивате да не 
смијете штошта радити од господина Дончића и да се њега бојите.“ 

 
ОДБОРНИК ПРЕДРАГ ЉУБИЧИЋ 
 

1. „Да ли постоји уопште могућност и ако постоји када се планира урадити уређење 
тј. чишћење путног појаса на локалном путу Душаново-Машићи-Јурквица-Трновац 
(Спољана)? Напомена: На наведеном путном правцу је стање по питању путног 
појаса катастрофално (живице, растиње и дрвеће су не само што су потпуно 
обрасле и израсле у путном појасу сада су на појединим дјеловима увелико на 
путу). 
У више наврата сам постављао ово питање и протеклих година као и у овој години 
на која одговор добијем позитиван али се не одради ништа или мало (покоси само 
дио траве на појединим дјеловима овог путног правца). 
Молим надлежне да предузму све мјере и радње из својих надлежности да се 
одради неопходно јер је већ на појединим дјеловима овог путног правца немогуће 
нормално мимоилажење (без заустављања возила или прегребавања- ударања 
возила). 
 

2. Замолио бих надлежно одјељење за стамбене и комуналне послове да изађе и 
предузме све мјере и радње из своје надлежности на некатегорисаном путу 
Љубичића до Циглана у дужини од 4 km како би се урадило неопходно (банкине, 
одрони, путнин јарци, цијеви-пропусти, кошење путног појаса)?“ 

 
 
 
Сједница је завршен у 18:41 часова. 
 
 
Записник водиле Маја Зрнић. 

 
 

 
                СЕКРЕТАР                                    ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


